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Møtedato: 25.05.2023  Møtested: Campus Halden, N-304 
  

  
Til stede med stemmerett  

 

Christiane Thøgersen Krogfoss Studentrådsleder, Studentråd IIØ  

Astrit Qerimi Nestleder, Studentråd IIØ 

Erik Neumann Habberstad Programtillitsvalgtsansvarlig, Studentråd 
IIØ 

Madelaine Rasmussen Nestleder, Studentråd LUSP  

Inger-Synnøve Sundby Johansen Informasjonsansvarlig, Studentråd 
LUSP 

Amalie Nordnes Programtillitsvalgansvarlig, Studentråd 
LUSP 

Erle Malde-Frøyland Studentrådsleder Studentråd HVO   

Nathalie Lunde Nestleder, Studentråd HVO 

Alexandra Thomsen Programtillitsvalgansvarlig, Studentråd 
HVO  

Til stede uten stemmerett  

Sarah Naomi Lunner  Studentleder  

Christine Ruud Velferd- og medieansvarlig  

Mats Louis Christensen  Utdanning- og 
kommunikasjonsansvarlig 

Observatører:   

Sarah Emilie Andersen Informasjonsansvarlig, Studentråd HVO 

Jenny Brunsgaard EK  Styreleder, Studentsamskipnaden 

Mathias Albertsen   Fadderleder  

Vilde Frøholm Halvorsen Leder av valgkomiteen 

Eline Skodje  Medlem av valgkomiteen 

Jørgen Olsen Bogen Høgskolestyret representant 

Sandra Miller  Høgskolestyret representant 

Andrea Nilsson Faglig ansvarlig Enigma 

Lars-Petter Jelsness-Jørgensen (tilstede under orienteringer) Rektor 

Mathias Bratz-Queseth  Kandidat Høgskolestyret 2023/2024 

Karoline N Johannessen Student 

Lilly Alexandra Hondros-Wellmeier Ansatt HR 

Aina Karlstad Studentombud 

Silje Krogh Sarr Kandidat Høgskolestyret 2023/2024 

Joakim Wisløff Kandidat til Arbeidsuvalget 2023/2024 

Morten Gloppestad Von Krogh  Kandidat til Arbeidsutvalget 2023/2024 

Huda Mohammed Nuur PR - og 
rekrutteringsansvarlig,Studentråd LUSP 

Sekretariat  

Elise Ager   Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Ina Adele Fiskerstrand Nestleder, Arbeidsutvalget   
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Forslag til saksliste 

 

Tid Saksnummer Sak 

15:15- 39-23 VEDTAK 

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 
A. Godkjenning av innkalling 
B. Godkjenning av saksliste 
C. Godkjenning av protokoll 

15:20 40-23 VEDTAK VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

15:20 – 
15:40 

41-23 ORIENTERING 

ORIENTERINGER: 
A. Arbeidsutvalget 
B. Organisasjonskonsulent  
C. Studentrådene 
D. Fadderstyret 
E. Studentsamskipnaden 
F. Høgskolestyrerepresentant 
G. Studentsamfunnene 
H. Læringsmiljøkonsulenten 
I. Rektor 
J. Fagskolen i Viken 
K. Broen Studentavis 
L. Andre 

15:40 – 
16:00 

31-23 ORIENTERING 
STUDENTOMBUD 

16:00 – 
16:20 

42-23 ORIENTERING 
SIKKERHETSLEDER 

16:20 – 
16:50 

 
MAT 

16:50 – 
17:50  

43-23 VEDTAK 
VALG AV STUDENTLEDER OG 
ARBEIDSUTVALG 

17:50 – 
18:00 

 
PAUSE 

18:00 – 
18:50 

44-23 VEDTAK 
VALG AV HØGSKOLESTYRET 

18:50 – 
19:00 

 
PAUSE 

19:00 – 
19:50 

45-23 VEDTAK 
VALG AV SAMSKIPNADSSTYRET 

   

 00-00 DISKUSJON MØTEKRITIKK 
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SAK 39-23 INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL 

A) INNKALLING 

Innkallingen vedtas 

 

B) SAKSLISTE 

Det er tre eventuelt saker 

Sakslisten vedtas som den er med de eventueltsakene som meldt inn.   

 

C) PROTOKOLL 

Protokollen fra april stemmes over og vedtas 

 

 

SAK 40-23 VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER 

Parlamentet vedtar arbeidsutvalgets forslag til møteledelse.  

Møteleder er Sarah Naomi Lunner, Ordstyrer er Ina Adele Fiskerstrand  

SAK 41-23 ORIENTERINGER 

A) Studentleder:  

Ingenting å legge til. 

 

 

Arbeidsutvalget: 

 

Nestleder: 

Ingenting å legge til. 

 

Velferd- og medieansvarlig:  

Ingenting å legge til. 

 

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig:  

Ingenting å legge til.  

 

B) Organisasjonskonsulenten:  

Mye møtevirkesomhet 

Arbeid med fadderstyret 

40% sykemeldt.  

 

C)Studentrådene 

Hvo:  

Kakedag 

Ledermøte 
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Tillitsvalgtsmøte 

Tre rådsmøter 

LUSP: 

Møte med programutvalget 

Tilltsvalgtsmøte 

Kakedag 

rådsmøte 

Arbeid med kluss med master  

IIØ: 

Kontortid, en gang pr sted.  

Rådsmøte 

Bidrag på spillkvelden med HVO 

Akademiet for scenekunst:  

Ingen tilstede.  

 

D)Fadderstyret:  

Godkjenning av budsjettet 

Ting er på god vei 

Satt i gang for å få i gang kule samarbeid 

Spent på eventuelt saken.  

E) Studentsamskipnaden:  

Orientering er innsendt fra Styreleder. 

SiØ har siden sist studentparlamentsmøte vedtatt ny strategisk plan mot 2030. Vi er spente 

på hvem som driver denne planen videre i det nye styret. Jeg ønsker alle søkere lykke til. 

F) Høgskolestyret representantene 

Ikke hatt møte siden sist, så har ikke noe å orientere om fra styret.  

G) Ledelsen:  

Arbeidsutvalget for administrativ organisering har levert sin rapport- takker 

studentrepresentanten inn i arbeidet for godt bidrag og innspill. Rapporten ligger ute på HIØ 

sin side.  

Styret som ikke har hatt møte i mai får denne rapporten til behandling i møte i juni.  

Rektor har sendt omdømmekartlegging  

Fått saker angående eksamer en ved IIØ som er gjennomført og en eksamen på HVO i 

morgen, han er involvert i begge  

 

SAK 31-23 STUDENTOMBUD (UTSETTES TIL MØTE I MAI) 

Studentombudet presenterer seg og informerer om hva hun kan bistå med.  

Bistår studenter i mange saker, og er en tillitsperson for studentene inn i evt. Klagesaker osv.  

Hun har fullstendig taushetsplikt, og kan arbeide videre med saker når hun har fått samtykke 

til det. Hun rapporterer til rektor på et generelt nivå.  

Hun svarer på høringer, med f.eks endring i forskifter og har studentens perpsktiv i det 
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arbeidet. Hun sier at hun jobber for studentene, og oppfordrer studentene til å koble på 

henne i saker.  

Studentombudet fatter ikke vedtak, hun kommer med anbefalinger og råd. Hun er ikke en 

advokatsperson. Rektor kan heller ikke instruere studentombudet, hun er jurist, men ikke 

advokat.  

Kontoret til studentombudet er i 3 etg, men tar møter på begge campus og er fleksibel. Lett 

tilgjengelig på mobil og epost.  

Link til nettsiden 

SAK 42-34 SIKKERHETSRÅDGIVER  

Soad presenterer seg, og sier at hun ønsker studentens perspektiv på hvordan man skal  

Fokus på forebyggende tiltak.  

Hvordan gjøre kunnskapen fra sikresiden mer tilgjengelig, hvordan øke interessen? 

Soad sier at hun vil sende parlamentet spørsmål som hun vil at de skal diskutere 

Ber om konkrete innspill til Sikresiden som verktøy 

IIØ trekker frem punkt om brannsikkerhet og at det stpr ingenting om møteplass og rullestol 

osv.  

 

Soad sier at det er nasjonale sider, men utfra informasjonen som er det så er det lager man 

egne rutiner for HiØ 

Det har blitt vurdert om det skal være obligatorisk for studenter som begynner å gå gjennom 

informasjonen som er på sikresiden 

LUSP: få studenter til å gå gjennom en egen opplæring for studenter, få som deltar. Bruker 

tid som er satt av til undervisning knyttet til dette, så vil alle få det med seg. Tror det er viktig 

at det skjer i samarbeid med fakultet osv. noe som er digitalt til avsatt tid eller om det er 

fysisk, noe som ikke oppleves som frivillig. QR koder til sikresiden kunne gjerne hengt rundt 

om på campus. 

Soad sier at mye av dette er tenkt på allerede, og flere av tidene som foreslås vil være oppe 

til studiestart. 

IIØ: ved studiestart noen oppgaver ved hjertestarter, ved brannslukdningsapparet slukke en 

brann.  

Rektor sier at ved studiestart så er brannvesen tilstede på begge campus og kan svare på 

spørsmål.  

Første hjelp også videre er viktig.  

LUSP: ikke bare fokus i studiestart, har fortsatt en del korona kull så man må nå de som 

også ikke er nye ved HiØ. Det er mangel på kunnskap.  

IIØ: utfordre f.eks studenter på IT som har fag der de skal «lage» nettsider ha tema som 

sikkerhet og brann.  
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Soad: oktober er sikkerhets mnd, i denne mnd er det mulig å tenke seg at studentene er med 

på noen aktiviteter, kanskje litt seint å få det inn som et arbeidskrav. Sikkerhet omhandler 

både ansatte og studenter 

IIØ: bruke røykvarsler dagen f.eks for å lære bort noe når det er spesielle dager som dette så 

liker studentene veldig at de markers.  

 

Soad: uke 38 blir en uke med fokus.  

LUSP: minner om at det til enhver tid har mange studenter i praksis, så viktig at de som er i 

praksis også likevel kan få med seg dette.  

Soad: sier at det jobbes med alternative planer for å «fange» opp disse studentene.  

LUSP: har merket at det er en holdning ved HiØ om og ikke bry seg eller melde fra om noe, 

få en trend om å melde fra når noe ikke er normalt eller noe man stusser over. «See 

something, say something», folk skal ikke være redd for å si fra om noe. Holdningsskapende 

arbeid, alle skal bry seg når ikke ting er som det skal.  

 

Studentleder: hvordan kan studentparlamentet bidra? 

 

IIØ: bruke kakedagene, du får kake hvis du åpner siden f.eks, det er mye spennende å lese 

der, vi må fronte at det er viktig å gå inn der.  

Soad takker for seg å sender rundt et kort til alle studentene. 

IIØ: spillkveld der dette er tema også, med konkurranser. 

Parlamentet takker Soad for at hun kom, og går videre i sin saksliste.  

 

43-23 VALG AV STUDENTLEDER OG ARBEIDSUTVALG 

Studentleder lukker møte.  

Au deler ut skjema som viser rekkefølgen som valget skal gjøres i.  

Studentleder informerer om gangen i møte, og hvordan valget skal gjøres.  

Leder av valgkomiteen får ordet og går gjennom innstillingen i kort trekk.  

Etter dette hentes kandidatene inn i bolk, der både studentleder, nestleder og reserende AU 

medlemmer stemmes inn.   

Tellekorpset består av Mats Christensen (AU), Lilly Alexandra Hondros-Wellmeier fra HR og 

Organisasjonskonsulent Elise Ager. 

Det åpnes for diskusjon.  

Parlamentet går til avstemning på papir i bolk.  

Tellekorpset teller opp stemmene.  
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Morten Gloppestad Von Krogh velges inn som nestleder til Arbeidsutvalget 2023/24 

Joakim Wisløff velges inn som medlem av Arbeidsutvalget 2023/24 

44-23 VALG TIL HØGSKOLESTYRET 

Møte forblir lukket under saken.  

Kandidatene som har stilt blir hentet inn en etter en. De får 2 min til å presentere seg og 3 

min til å svare på spørsmål.  

Parlamentet går til avstemning på papir når det er ferdig diskutert. Det er samme tellekorps 

under dette valget som i sak 42-23. 

Tellekorpset teller opp stemmene.  

Silje Krogh Sarr velges inn som fast kvinnelig representant i Høgskolestyret 2023/24. 

Mathias Bratz- Queseth velges inn som fast mannlig representant i Høgskolestyret 2023/24. 

Jørgen Olsen Borgen velges inn som vara representant i Høgskolestyret 2023/24. 

 

45-23 VALG TIL SAMSKIPNADSTYRET 

Møte forblir lukket under saken.  

Kandidatene som har stilt blir hentet inn en etter en. De får 2 min til å presentere seg og 3 

min til å svare på spørsmål.  

Parlamentet går til avstemning på papir når det er ferdig diskutert. Det er samme tellekorps 

under dette valget som i sak 43-23 og 44-23.  

Tellekorpset teller opp stemmene.  

Jenny Brunsgård EK velges inn som styreleder av Studentsamskipnaden i Østfold  2023/24. 

Rakel Edda Nesteng velges inn som fast styremedlem av Studentsamskipnaden i Østfold 

2023/24. 

Andreas Holleufer Biedilæ velges inn som fast styremedlem av Studentsamskipnaden i 

Østfold 2023/24. 

Stefan Göttsche velges inn som fast styremedlem av Studentsamskipnaden i Østfold 

2023/24. 

 

 

Eventuelt saker:  

Torget:  

Studentleder innleder saken 

Lusp: tenker det er en fin dag å ha en dag til studentfrivilligheten alene, det kommer det 

tydelig frem uten blanding.  

 

IIØ: det var mye fokus på veldig mange av de andre aktørene, uten at det ble veldig fokus på 

studentparlamentet.  

IIØ: synes det er et godt tiltak, men tenker at det er viktig man er plassert synelig. 

Tydeliggjøre oss bedre med banner og alt, vi må ta mere plass.  

HVO: tenker det er fint måte for å få flere til å engasjere seg.  
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Rekruttering til styrer og utvalg:  

Studentleder innleder saken, studentparlamentet må ta en aktiv rolle for å rekruttere inn.  

IIØ: et lite problem er at dette er midt oppi eksamens perioden vår, ved fakultetet til IIØ 

oppleves det at det ikke er så høyt engasjement. Har arbeidsutvalget noen råd til rådene for 

å engasjere ut.  

 

Studentleder oppforderer rådene til å ta kontakt med ledelsen ved sitt fakultet for å nå ut til 

engasjerte studenter.  

IIØ: sier at ledelsen bidrar hvis rådene kommer med hvordan de ønsker det, ledelsen vil ikke 

være de som finner  

HVO: de ansatte må også informere ut. Man må prate i klassene, eller teame opp med 

undervisningsledelse, for å nå mange nok, det blir for «passivt» å kun stå på stand.  

Christine AU: oppfordrer til å stille medstudenter spørsmål, hva er bra ved HiØ, hva er ikke 

bra. Fra august av blir alt honorert. 

IIØ: hente inn tips fra kandidater som er rekruttert inn til andre styrer og utvalg.  

 

Sak fra Fadderstyret:  

Studentleder innleder:  

IIØ: hadde vært en god løsning for oss, da får vi vise oss frem for de nye studentene 

LUSP: Det å hjelpe til krever mye, flere må hjelpe til, fordi i få andre fra parlamentet hjalp til.  

Men fint med et felles arrangement.  

LUSP: Synes det er fint at fadderstyret vil ha med studentparlamentet, LUSP trenger et halvt 

råd, det er veldig få første årsstudenter som melder seg, kan være fint å ufarliggjøre dette for 

nye studenter 

HVO: er usikre på hvor mye de kan hjepe, de er også kun et halvt råd, men ser på dette 

også som en fin måte å rekruttere inn.  

 

46-23 Møtekritikk 

IIØ: legge inn flere kritiske spørsmål særlig angående jobb til personer som har stilt til valg. 

Neste gang det skal stemmes kan det være fint om leder av råd får ha en kopi av 

innstillingen oppe. De som stiller til valget som ikke stiller opp bør ikke prioriteres. Godt møte.  

 

IIØ: godt møte, litt tungt bare- mange nye erfaringer. Virket som det var en del usikkerhet hos 

kandidatene rundt om de skulle holde appell eller ei. Lange møter kan føre til usikkerhet.  

IIØ: viktig og tungt møte, uflaks at noen trakk seg, alle er slitene 

LUSP: det har vært et godt møte, men tungt, ingen sin feil 

LUSP: gikk mye tid til valget, det finnes mange gode digitale løsninger som kunne spart mye 
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tid, etterlyser en kontroll komite. En kontroll komite må på plass. Vi kan ikke gardere oss mot 

at kandidater heller velger en jobb foran et 100% verv.  

LUSP: fint å langt møte, lurer på om det er mulig ha avstemninger å ha valgene i et eget 

møte. 

HVO: fint møte, man valget tok lang tid. 

HVO: maks tid pr sak må følges.  

AU:  

Etterlyser litt mer detaljerte orienteringer  


